
                                                                                                                                                      

                               

                                
 

 

 

 

 

 

 

Svar på interpellation (2015:69) av Cecilia Brinck 
(M) om tvärbanans Kistagren 

Majoriteten har inte ändrat uppfattning om tvärbanans Kistagren. 

Detaljplan för Kistagrenen inom Stockholms stad, avtal med AB 

Storstockholms Lokaltrafik om finansiering och samverkan för 

utbyggnaden kommer att behandlas politiskt i början av 2016. 

 

Den föreslagna tunnelbanedragningen mellan Alvik-Bromma-Vällingby 

är under förutsättningar om en mycket kraftull bostadsutbyggnad och 

skulle därmed inte påverka tvärbanans Kistagren negativt.  

 

Med de metoder och ingångsvärden som används vid samhällsekonomiska 

bedömningar är samtliga nu pågående tunnelbaneprojekt olönsamma, 

verkligheten är sannolikt en annan. Jag vill även påpeka att den beslutade 

Tvärbanan inte är nedprioriterad i relation sett till den kommande 

Sverigeförhandlingen.  

 

 

 

Stockholm den 2015-12-09 

 

Daniel Helldén 

 

 


